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Jadwiga Szczepaniuk

Radna Rady Miasta Tomaszów Lubelski

Odpowiadając na interpelację złożoną podczas sesji Rady Miasta Tomaszów Lubelski w dniu 
13 grudnia 2024 r. w sprawie obowiązku segregacji odpadów tekstylnych i odzieży uprzejmie 
wyjaśniam, że:

Ad 1)

Zgodnie z art. 3 ust 2 pkt 6 ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach (Dz. U. z 2024 
r. poz. 399), gminy zapewniają czystości i porządek na swoim terenie i tworzą warunki niezbędne 
do ich utrzymania, a w szczególności tworzą punkt selektywnego zbierania odpadów komunalnych 
który, zapewnia przyjmowanie między innymi odpadów tekstylnych i odzieży.

W związku z art. 4 ust 2 pkt 1 lit. b wyżej cytowanej ustawy Rada Miasta Tomaszów Lubelski 
podjęła w dniu 29 października 2021 roku uchwałę Nr XXXVI/368/2021 w sprawie regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Tomaszów Lubelski.

Mając na uwadze powyższe przepisy odpady tekstyliów i odzieży należy przekazać do Punktu 
Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych (PSZOK) przy ul. dr Janusza Petera 65.

Ad 2)

Odzież i tekstylia jak i inne selektywnie zebrane odpady komunalne można dostarczyć 
w godzinach pracy PSZOK tj. przez cały rok, z wyjątkiem świąt i dni wolnych od pracy: od poniedziałku 
do soboty w godzinach od 7:00 do 15:00, natomiast w środę w sezonie letnim tj. od 1 czerwca 
do 30 września w godzinach 7:00 do 19:00.

Ad 3)

Nie jest przewidziany zakup i dostarczenie mieszkańcom pojemników na tekstylia i odzież. 
Ustawa narzuca obowiązek zbierania odpadów tekstylnych i odzieży w PSZOK, a nie odbioru „u źródła” 
czyli bezpośrednio spod nieruchomości.

Dodatkowo informuję, że na terenie miasta są rozmieszczone pojemniki na odzież nadającą 
się do ponownego użycia, które odbierane są przez różne fundacje.

Ad 4)

Opłata za odbiór odpadów komunalnych uzależniona jest od masy odpadów odebranych 
„u źródła” i zebranych w PSZOK, obowiązującej ceny za konkretne frakcje oraz ilości zadeklarowanych 
mieszkańców miasta. Jeżeli strumień odpadów tekstylnych i odzieży pozostanie na niezmienionym 
poziomie, to omawiana frakcja nie powinna mieć dużego wpływu na opłatę za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi.

1) Do wiadomości:
Przewodniczący Rady Miasta 
Pan Grzegorz Zieliński


